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Izplačila dividend v podjetjih v državni lasti

POP TV, 4.7.2013, 24 UR, 19:11

PETRA KERČMAR: No, je pa država oziroma politika toliko bolj aktivna, ko gre za dividende. Sploh v
podjetjih, ki so na seznamu za prodajo, je država poskrbela za bistven dvig izplačanega zneska.
JANI MUHIČ: Samo zaradi Telekoma bo proračun tako bogatejši za 50 milijonov evrov, medtem ko naj bi
se državne družbe v blagajno prispevale okoli 90 milijonov.
KERČMAR: A nujna očitno ni vedno enaka. Kljub predlogu nekaterih delničarjev je država na današnji
skupščini Krke namreč glasovala proti višji dividendi.
KATARINA MATEJČIČ: Mali delničarji so želeli več, a so bili neuspešni. Večina lastnikov z državnima Kadom
in Sodom na čelu je namreč vztrajala, da zelo uspešna Krka za dividende nameni le tretjino dobička
oziroma 1,61 evra na delnico.
MATEJ RUNJAK (član uprave Slovenske odškodninske družbe): Menimo, da je pomembna stabilnost, zato
pač sledimo začrtani strategiji družbe, ki je bila potrjena na skupščinah in na nadzornih svetih družbe.
MATEJČIČ: A ta se bo že prihodnje leto spremenila. »Zavedamo se, da so nekateri delničarji nezadovoljni
in uslišali jih bomo. Dividenda bo višja,« obljublja šef Krke.
JOŽE COLARIČ (predsednik uprave Krke): Bomo vodili aktivnejšo politiko, kar pomeni tudi višjii odstotek
tekočega dobička, ki bo namenjen dividendi že za naslednje leto.
MATEJČIČ: Že letos pa so zelo visoke dividende izplačale nekatere državne družbe, sploh tiste, ki so
na seznamu za prodajo. Med njimi še posebej prednjači Telekom, ki bo v ta namen izplačal slabih 80
milijonov. Za to so soglasno poskrbeli lastniki, mali in država, ki so na sami skupščini glasovali za skoraj
6-krat višjo dividendo od tiste, ki jo je predlagala uprava. Podoben razplet smo videli tudi v Cinkarni
Celje, Heliosu, Fotoni in Aerodromu Ljubljana. Izkušnje namreč kažejo, da to na kupnino ob prodaji ne
vpliva. Proračun bo tako samo zaradi Telekoma bogatejši za 50 milijonov. Dobro pa bodo zaslužili tudi
mali delničarji. Med njimi bivši minister in poslanec Andrej Vizjak. Dobil bo kar slabih 8 tisočakov, kar
veseli tudi njega. Glede na to, da je donos kar 12 odstoten, je to trenutno najboljša možna naložba, pravi.
Strinjajo se tudi drugi.
RAJKO STANKOVIČ (Društvo malih delničarjev): Je to eden izmed virov, s katerim lahko dodatno načrpajo
sredstva v proračun in upam, da bodo ta sredstva pametno uporabili za gospodarsko rast in druge ukrepe,
ki bodo omogočili razvoj.
MATEJČIČ: Razvoj, ki ga nujno potrebujemo.
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